



AMEE 2020

2020 The 3rd International Conference on Advanced Mechanical and Electrical Engineering
November 5-8, 2020 | Chongqing, China
<http://www.amee.net/>

Conference Secretary: Ms. Zoe WU

Phone: +86-28-6302-3585

E-mail: amee_conf@yahoo.net

CALL FOR PAPER

Electrical and Electronic Engineering
Electronics and Communications Engineering
Applied Electricity
Electro Engineering
Fuel Cells and Renewable Energy Systems
Electric Vehicle Technologies
Applied Mechanics
Computational Mechanics
Combustion and Fuels
Controls and Dynamics
Environmental Management
Fluid Mechanics
Electrical Machines and Drive Systems
Power System and its Automation

FOR MORE TOPICS

<http://amee.net/callforpapers.html>

PUBLICATION

Submitted papers of **AMEE 2020** will be published in **RCAE 2020** Conferences Proceedings as a Special Chapter. The proceedings will be indexed by **Ei Compendex and Scopus**.

AMEE 2019, ISBN: 978-1-4503-7622-8

AMEE 2018, ISBN: 978-1-4503-6102-6

AMEE 2020

2020 The 3rd International Conference on Advanced Mechanical and Electrical Engineering (**AMEE 2020**) will be taken place in **Chongqing, China** during **November 5-8, 2020**, as the workshop of **RCAE 2020**. The conference will serve as an international forum for the presentation and exchange of technological advances and research results in the broad fields of Advanced Mechanical and Electrical Engineering.

SUBMISSIONS

A. Full Paper (Presentation and Publication)

Accepted full papers will be invited to present their researches during the conference. After the conference, papers will be submitted for publication, which will be online and indexed by **Scopus and Ei Compendex**.

B. Abstract (Presentation only)

Accepted abstracts will be included in conference abstract book which will **NOT be** online or indexed.

ONLINE SUBMISSION SYSTEM

<http://confsys.iconf.org/submission/amee2020>

MORE INFORMATIONS

<http://amee.net/submission.html>

IMPORTANT DATES

Submission Deadline **OCT. 5TH, 2020 (Final Call!!!)** Notification Date **OCT. 20TH, 2020**

Registration Deadline **OCT. 25TH, 2020**

Camera-Ready **OCT. 25TH, 2020**



AMEE 2020

2020年第三届高级机电工程国际会议

2020年11月05-08日 | 中国 重庆

<http://www.amee.net/>

会议助理: 伍女士

电话: +86-28-6302-3585

邮箱: amee_conf@yeah.net

征稿启事

电气电子工程
电子与通讯工程
应用电
电子工程 燃料 电池和可再生能源系统
电动汽车技术
电子技术
流体力学
制冷与空调
转子动力学
固体力学
热力学与燃烧工程
摩擦学与技术
运筹学与产业管理
电机和驱动系统
电力系统及其自动化
电工材料

更多主题请访问

<http://amee.net/callforpapers.html>

会议论文出版

AMEE 2020 作为 RCAE 2020 的分会，会议收录的文章将收录至 RCAE 2020 论文集出版，并由在线数据库收录，被 EI Compendex 和 Scopus 检索。

AMEE 2020 会议介绍

随着全球化和国际市场一体化，机械工程领域的竞争力不断增强。2020年第三届高级机电工程国际会议将于 2020年11月5-8日 在中国·重庆 召开。会议旨在促进高级机电工程等领域的学术交流与合作，热忱欢迎从事相关技术研究的专家、学者和专业技术人员踊跃投稿并参加大会。期待于您在重庆相会！

投稿方式

A. 全文投稿(报告 & 发表)

会议期间将邀请被接受的论文全文介绍他们的研究。会议结束后，论文将被提交发表，在线发表并被 *Scopus (Elsevier)*, *Ei Compendex* 等索引。

B. 摘要投稿(仅口头报告)

作为演讲者，您可以发表有关 AMEE 2020 会议的演讲，但是演讲稿将 **不会出版**。摘要必须是提交的。

请将投稿文上传到电子投稿系统:

<http://confsys.iconf.org/submission/amee2020>

更多投稿信息请访问:

<http://amee.net/submission.html>

重要日期

投稿截止: 2020年10月10日 (终轮)

通知截止: 2020年10月20日

注册截止: 2020年10月25日